
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Máslovice dne 21. 6. 2021 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Iva Buková, Petr Herman, Ing. Aleš Illichman, Ing. Vladimíra Sýkorová, Mgr. Ludmila 

Szöllösová, Miluše Švarcová 

Omluveni: Martina Kovácsová  

Veřejnost: 1osoba    Zahájení: 19.10 hodin 

 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulého 

zasedání 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila v 19,30 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále jen 

„předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelkou pana Aleše 

Illichmana. Jako ověřovatele zápisu navrhla Miluši Švarcovou a Petra Hermana. Optala se, 

jestli navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na ověřovatele 

zápisu, aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   

 

Návrh usnesení 1/5/21:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Miluši Švarcovou a Petra 

Hermana a a zapisovatele Aleše Illichmana.  

Hlasování: PRO- 6, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

2. Schválení programu, kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání tak, jak byl 

zveřejněn na úřední desce. Navrhla nové body programu: Podání žádosti o dotaci u Nadace 

ČEZ a Doplněk plánovací smlouvy s investory lokality 1/5. Dala možnost, aby se zastupitelé 

k programu vyjádřili.  

Předsedající přečetla upravený program zasedání:  

 

Navržený program ke schválení:            

 

1. Jmenování zapisovatele/ky, volba ověřovatelů 

2. Schválení programu 

3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

4. Závěrečný účet za rok 2020 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 

obce za rok 2020.  

5. Účetní závěrka obce za rok 2020.  

6. Účetní závěrka MŠ za rok 2020. 

7. Rozpočtové opatření č. 4. 

8. Informace o záměru budoucí vysokorychlostní trati Praha - Drážďany 

9. Podání žádosti o dotaci u Nadace ČEZ 

10. Doplněk plánovací smlouvy s investory lokality 1/5 

11. Různé 

12. Diskuse 

 

Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  

 

 

Návrh usnesení 2/5/21:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  



 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  

Připomínky nebyly. 

  

 

4. Závěrečný účet za rok 2020 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce 

za rok 2020.  

(Všechny číselné údaje jsou zaokrouhlovány na tisíce Kč)  

Starostka přečetla Návrh závěrečného účtu za rok 2020. Tento návrh i všechny přílohy byly 

vyvěšeny na úřední desce v obci na té s dálkovým přístupem.  

Původní rozpočet obce na rok 2020 byl koncipován jako schodkový s úhrnem příjmů 4, 499 

mil. a výdajů ve výši 4,749 mil. Kč, a tím byl rozpočtován schodek ve výši 250 tisíc Kč. 

Skutečné příjmy činily 7,318 557 Kč a výdaje 5,507 343 Kč, takže hospodaření obce skončilo 

přebytkem 1,811 214 Kč. 

Hospodaření obce v roce 2020 bylo celkově příznivé. Obec kryla své potřebné běžné výdaje 

ze svých běžných příjmů.  

Předsedající dále seznámila přítomné s obsahem Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 

obce Máslovice za rok 2020, kterou provedli pracovníci Krajského úřadu Středočeského kraje 

z odboru kontroly dne 2. 6. 2021 a 26. 10. 2020 (Zpráva o kontrole je uložena na obecním 

úřadě a je vyvěšena na webových stránkách obce). 

Předsedající představila v krátkosti bod A Přezkoumané písemnosti, B), C) a bod D závěr.  

V Závěru zpráva konstatuje: 

Při přezkoumání hospodaření obce Máslovice na rok 2020 podle par. 2 a par. 3 zákona č. 

420/2004 Sb. Ve znění pozdějších předpisů. Nebyly zjištěny chyby a nedostatky.  

 

Návrh usnesení 3/5/21:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ve smyslu zákona 250/2000 Sb. Závěrečný účet obce 

Máslovice za rok 2020 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2020 

s výrokem „bez výhrad“.   

 

Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE –0  

Usnesení schváleno. 

 

 

5. Účetní závěrka obce za rok 2020. 

Účetní závěrka je upravována zákonem č. 563/1991 Sb., o účetnictví a Vyhláškou č. 500/2002 

Sb., kterou se provádějí některá ustanovení č. 563/1991 Sb. Představuje soubor finančních 

výkazů, které jsou sestavovány účetní jednotkou za účetní období k rozvahovému dni. Tyto 

výkazy mají vypovídací schopnost o hospodaření společnosti za dané období. Podstatou 

účetní uzávěrky a závěrky je zjištění stavu majetku, závazků a kapitálu účetní jednotky 

oceněného v peněžních jednotkách k určitému datu, dále zobrazení výsledku hospodaření a 

toku peněžních prostředků za vymezené účetní období k rozvahovému dni.  Účetní závěrku 

tvoří: rozvaha, výkaz zisku a ztráty a příloha, která vysvětluje či doplňuje informace obsažené 

v jednotlivých částech účetní závěrky.   

 

 



Návrh usnesení 4/5/21:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje účetní závěrku obce sestavenou k rozvahovému dni 

31. 12. 2020 ve smyslu vyhlášky 220/2013 Sb. o požadavcích na schvalování účetních 

závěrek některých vybraných účetních jednotek.  

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

6. Účetní závěrka Mateřské školy Máslovice za rok 2020 

Starostka seznámila přítomné se všemi částmi účetní závěrky MŠ – rozvaha, výkaz zisku a 

ztráty a příloha.  

 

Návrh usnesení 5/5/21:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje účetní závěrku mateřské školy sestavené 

k rozvahovému dni 31. 12. 2020 ve smyslu vyhlášky 220/2013 Sb. o požadavcích na 

schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek.  

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

7. Rozpočtové opatření č. 4  

Navrhla rozpočtové opatření č. 4, navýšení v příjmech u položky 1334 Odvody za odnětí 

půdy ze zemědělského půdního fondu ve výši 12 900 Kč výdajích na par. 3745 Péče o 

veřejnou zeleň o 12900 Kč.  

 

Návrh usnesení 6/5/21:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje rozpočtové opatření č. 4. Navýšení v příjmech o 12 

900 Kč a výdajích rovněž o 12 900 Kč. 

 

Hlasování: PRO - 6,  PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

8. Informace o záměru budování vysokorychlostní trati Praha – Drážďany (dále jen 

VRT) 

Starostka informovala o rozvíjejícím se projektu VRT, který je zatím na začátku. Je o něm 

shoda napříč politickými stranami, ale je nutné ochránit obce, kterých se projekt týká, od 

nepříznivých vlivů, zejména hluku a otřesů. V této akci se angažuje i Koridor D8. 

S informacemi se připojil i přítomný občan J. B.  

 

Zastupitelstvo bere zprávu na vědomí. 

 

 

9. Podání žádosti o dotaci na workoutové hřiště (dále jen „woh“) u Nadace ČEZ 

Starostka informovala o neobdržení dotace na „woh“ od Ministerstva pro místní rozvoj. Na 

doporučení MAS nad Prahou by byla šance na získání dotace u Nadace ČEZ.  

 

 



Návrh usnesení 7/5/21:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje podání žádosti o dotaci na workoutové hřiště u 

Nadace ČEZ. 

Hlasování: PRO - 6,  PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

10. Projednání Doplňku plánovací smlouvy  

Starostka seznámila zastupitele s návrhem Doplňku plánovací smlouvy, který zaslali majitelé 

lokality 1/5. Týká se obratiště v místě budoucího propojení nové ulice s ulicí Na Vartě.  

 

Návrh usnesení 8/5/21:  

Zastupitelstvo obce Máslovice pověřuje starostku k jednáním s majiteli lokality 1/5 za účelem 

úpravy textu Doplňku.  

 

Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

11. Různé  

Starostka přednesla následující zprávy:  

1. Eko-kom – zpráva o šetření energií díky vytříděnému odpadu. 

2. Prázdninový jízdní řád. 

3. Dotaci na naučnou stezku jsme obdrželi, ale ještě nemáme smlouvu. 

4. Bude pokračovat ošetření stromů. 

5. Vyměnit na návsi sezení, je už dost poničené. 

6. Správce lesa p. Řezáč chce zrušit plot kolem rybníka, bude nutné osobní jednání. 

7. Zastupitelé projednávali úpravu cen za pronájem sálu. 

 

 

12. Diskuse 

Krátká diskuse proběhla k bodu 8. a k bodu 5, 6 a 7 Různého.  

 

 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 20.53 hodin.  

 

 

Zapsal:  A. Illichman 

 

 

Ověřili:    

 

 

 

M. Švarcová 

 

 

 

P. Herman 

 

 


